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2019Z18993 

Vragen van de leden Amhaouch en De Pater-Postma (beiden CDA) aan de 
Staatssecretaris van Infrastructuur en Waterstaat over de beruchte 
spoorwegovergang in Castricum (ingezonden 7 oktober 2019). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Smart in de penarie op beruchte spoorwegovergang in 
Castricum»?1 

Vraag 2
Kunt u aangeven hoe vaak het bij de spoorwegovergang op de Beverwij-
kerstraatweg in Castricum en in zijn algemeen voorkomt dat de spoorweg 
niet vrij is terwijl de spoorbomen gesloten zijn en een trein langsrijdt? 

Vraag 3
Kunt u aangeven wat de oorzaak hiervan is en in hoeveel van de gevallen het 
hierbij goed afliep en in hoeveel van de gevallen dit niet het geval was? 

Vraag 4
Kunt u aangeven welke vorderingen er zijn te melden qua het realiseren van 
beter beveiligde spoorwegovergangen? 

Vraag 5
Bent u bereid om alle betrokkenen aan te sporen om zo spoedig mogelijk tot 
een veilige oplossing te komen? 

Vraag 6
Kunt u aangeven hoeveel onbeveiligde spoorwegovergangen er op dit 
moment nog zijn en wanneer de verwachting is dat deze beveiligd zijn of zijn 
verdwenen?

1 NHD, 2-10-2019

 
 
 
 
kv-tk-2019Z18993
’s-Gravenhage 2019 Tweede Kamer, vergaderjaar 2019–2020, Vragen


